感谢您使用我们的产品,为了您能够安全使用这款新产品,请在使用前仔细阅读使用书。请保 管此说明书以备将来使用。请勿随意尝试拆卸或改装本机!

Thank you for using our products. For the safe of use of this new product, Before operating this unit, pleaseread these instructions completely and save this manual for future use. Please do not attempt to disassemble modified the machine!

产品示意图 SCHEMATIC DIAGRAM



- 1 吸烟罩子/Smoking hood
- ② 吸烟管子/Smoking pipe
- ③ 风机盒子/Fan box

规格参数 PARAMETER



电 压/Power: 30W 功 率/Power: 150W 产品净重/Net weight: 2kg

产品介绍 PRODUCTINTRODUCTION

这是一款高效净化吸烟仪,高效便捷,随时随地的吸收废气,吸力好,活性炭过滤,4层净化,节能环保,强力电机,噪音<55dB(低至28dB,高档位仅55dB),不管是激光机,还是焊接等产生废气的工作废气,都快速吸走,带来舒适的工作环境!

This is a high-efficiency purification smoking instrument, efficient and convenient, absorb exhaust gas anytime, anywhere, good suction, activated carbon filtration, 4-layer purification, energy saving and environmental protection, powerful motor, noise <55dB (lower 28dB, highend only 55dB), whether it is laser Machine, or welding exhaust fumes such as welding, are quickly sucked away, bringing a comfortable working environment!

操作步骤:STEPS

- 1.插上电源线,打开风机开关;
- 2.打开LED和调节风速开关;
- 3.将万向吸烟管调节到要吸走工作废气的方向;
- 4.调节到合适的速度即可。
- 1. Plug in the power cord and turn on the fan switch;
- 2. Turn on the LED and adjust the wind speed switch;
- 3. Adjust the universal smoking pipe to the direction to suck out the working exhaust gas;
- 4. Adjust to the appropriate speed.